
Ekteskap 

 

På 1800- og 1900-tallet var det mye diskusjon om ekteskap 

blant døve. Noen mente at døve burde gifte seg med 

hørende for å bli mer opplyst. Andre mente at hvis døve 

giftet seg med døve, ville det føre til at flere døve barn blir 

født. Da Fredrik Balchen holdt en tale på jubileet hans, sa 

han at han var glad for å se at det var flere døve ekteskap.  

 

I dag er det ikke unaturlig at døve gifter seg med hverandre, 

og i tillegg vet vi også at det ikke nødvendigvis fører til at 

døve barn blir født.  


